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PROTOKOŁ Nr 19/2007 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 09 listopada 2007 roku 
 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 a/ pięciu członków komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki – wszyscy obecni 
b/ Lidia Chrystofiak – Główna Księgowa GOK 
 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. przyjęcie porządku obrad 
3. przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
4. analiza działalności bibliotek na terenie Gminy, 
5. zapoznanie się z działalnością świetlic na terenie gminy, 
6. sprawy bieżące 

 
Ad 1-3 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych z 
porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty, jednogłośnie przyjęto protokoł z 
poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 
Ad 4 - 5 
 
 Działalność bibliotek i świetlic na terenie Gminy przedstawiła Pani Lidia 
Chrystofiak – Główna Księgowa GOK. Biblioteka w Dębnicy Kaszubskiej i filia w 
Budowie obsługuje czytelników z całej Gminy Dębnica Kaszubska. Do 30.10.2007 r. 
zapisano 360 czytelników, odnotowano 2.395 odwiedzin oraz 4027 wypo życzeń. 
Szczegółowe sprawozdanie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. W bibliotekach jest 
zatrudnienie na 1 i ½ etatu. (1 etat w Dębnicy Kaszubskiej, ½ w Budowie). Na 
działalność bibliotek otrzymał GOK 58 tys. zł. i są one racjonalnie wykorzystywane.  
W Budowie dobrze działa wypożyczalnia. 
Pod GOK podlegają świetlice działające w Dębnicy Kaszubskiej, Budowie, 
Podwilczynie, Podolu Małym, Motarzynie, Borzęcinie, Łabiszewie. Budżet nie jest 
przekroczony. 
Załączniki do protkołu: 
-zał Nr 2 koszty poniesione na dzia łalność świetlic do 31.10.2007 r. 

- zał. Nr 3 pozyskane dotacje na dzia łalność GOK 
- zał. Nr 4 wykaz imprez zorganizowanych przez GOK  
- zał. Nr 5 plan zajęć w GOK 
- zał. Nr 6 plan zajęć dla dzieci i młodzieży 
- zał. Nr 7 działalność Młodzieżowego Klubu Wolontariatu 
- zał. Nr 8 spotkanie w herbaciarni  

Wynajem pomieszczeń na działalność świetlic w Dobieszewie i Krzywaniu jest 
finansowany z budżetu Gminy. Komisja postawi wniosek o przekazanie wszystkich 
świetlic wiejskich pod nadzór GOK. 
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Ad 6 
 
Główna księgowa BOS przedstawiła komisji plan podwyżek dla pracowników obsługi 
w wysokości 10%. W projekcie budżetu jest zapisany plan podwyżek w/w 3 i 7% 
razem 10%. W około 7 przypadkach dopłacano dodatek wyrównawczy. 
Skutek 3% powoduje zwiększenia o 30.928 zł 
Skutek 10% powoduje zwiększenia o 102.063 zł. 
W ślad za tym muszą być zmienione tabele. W łączenie premii regulaminowej do 
wynagrodzenia zasadniczego dotyczy ło by również GOK i OPS, oraz średnio o 10% 
podwyżki płac spowoduje, że Gmina nie będzie musiała dopłacać podatku 
wyrównawczego. W tym przypadku nie zaistniałaby sytuacja, że pracownik nie 
dostaje premii, a gmina i tak dop łaca dodatek wyrównawczy. 
Na tym protokoł zakończono. 
 
Protokołowała: I. Tkaczyszyn            
                                                                                                            Przewodnicz ąca 
                                                                                                    Komisji Kultury, O światy,  
                                                                                                           Sportu i Turystyki  
 
                                                                                                             / -/Jadwiga Karaś                                 

 


